



## **STYREMØTE 12/2021 - 2023**

**Mandag 23. mai 2022, kl. 19.00**

Videokonferanse: <https://petanque.whereby.com/styret>

**Tilstede:** Tore Blokhus (leiar), Christopher Kvarme, Lisbeth M Johannesen, Christopher Kvarme, Heidi Skjørberg Nilsen, Gabriel G. Bel-Lafkih  
**Forfall:** Trine Tinglum  
**Fra adm:** Arild Skjæveland

---

---

### **SAK 01      GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL**

Protokoll fra forrige styremøte er vedlagt

#### **Forslag til vedtak:**

Styret beslutta å godkjenne protokollen fra styremøte 11, 25. april

### **SAK 02      ORIENTERING VM I DANMARK**

- Ranu Homniam sitt historiske VM-sølv.
- Gabriel informerer om mesterskapet.
- God dekning på Facebook.
- Flott innslag på Sportsrevyen.

### **SAK 03      NM 2022**

- Transport til Trippel Mix: Løber respons på buss. Kollektiv transport og bilar.
- NM Veka: Finalen kl 19.00. Filmes av NRK.
- Oversyn funksjoner – de fleste dager begynner å bli dekket.
- Honorar:

Dommer i NM honoreres nå med kr 1500 per dag, pluss overnatting og mat.  
Sekreteriatsleder honoreres med kr 1500 per dag, pluss overnatting og mat.  
Journalist/rapportskriver honoreres med kr 750 per dag, pluss overnatting og mat.

Støttefunksjonerer i sekretariat engasjert av seksjonsstyret får dekket overnatting og mat den dagen de jobber.

- Baner – Heidi informerer om baneforhold
- Mat – Tore informerer
- Medaljer / junior: Sende mail til klubber, få klarhet i om det skal bli juniorklasse.

#### **SAK 04      ROLLEFORDELING OG OPPGAVER I STYRET**

Tore informerer.

Litt endringer i styret og ansvarsfordeling. Gabriel tar over hovedansvar for landslag. Christopher bidrar.

Turneringsutvalg: Lisbeth og Heidi.

NM: Christopher og Gabriel.

Baner og anlegg: Tore

Dommerkurs: Roger

Tore er med på at med overordna ansvar.

#### **SAK 05      DOMMERKURS**

Må settes krav til klubbene.

Roger og Maija Juva tar ansvar.

Dommerkurs på både østlandet og vestlandet.

#### **SAK 06      REKRUTTERING OG OPPFØLGING NYE KLUBBER**

Heidi informerer.

Har vore i dialog med Vegar Næss i Rosehagen Petanqueklubb, Skoppum, og dei har planar om å komme inn. Veit ikkje om dei rekker det i år.

#### **SAK 07      EVENTUELT**

Tore skal i møte med Fleridrettsforbundet. Snakke om korleis petanque har klart seg gjennom pandemien.

VM i Benin kan bli flyttet eller utsatt. Avklaring kommer snart.

Utbetaling av Stokke – blir gjort når det er klart om det blir, og kontonummeret er klart.

Epost fra Groruddalen Petanqueklubb ang. fakturering. Arild orienterer om kvifor det er som det er.

**Neste styremøte:** Mandag 13. kl 19.00